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Inleiding 

Hoewel het besluit tot nieuwbouw van De Schoof door de gemeente Wervershoof is genomen, kon 

dit besluit pas uitgevoerd worden onder de verantwoordelijkheid van de gemeente Medemblik.  

 

Na het nieuws over het opstappen van het voltallige bestuur van De Schoof is er veel onrust 

ontstaan onder de gebruikers en de vrijwilligers van De Schoof. 

Al eerder hebben wij vragen gesteld over de voorgang van de activiteiten in De Schoof naar 

aanleiding van de bezuinigingen die in gang zijn gezet als gevolg van de harmonisatie. Wij kregen 

als antwoord dat het ouderen/ jongerenwerk centraal vanuit de gemeente zou worden geregeld. 

Inmiddels hebben wij van de nieuw aangestelde zakelijk leider gehoord dat de jongerenwerker er 

geen tijd voor heeft en dat het wijkteam Oost wat betreft het ouderenwerk helemaal niet was 

geïnformeerd. 

Wij hebben de volgende vragen: 

1.  Hoe ziet het college de toekomst van De Schoof? Zijn er nog activiteiten mogelijk nu er 

naast de bezuinigingen ook allerlei beperkingen m.b.t. mogelijke inkomsten zijn 

opgelegd? 

antwoord  Het college heeft vertrouwen in de toekomst van De Schoof. Met de aanstelling van de 

nieuwe zakelijk leider waarmee inmiddels een aantal gesprekken gevoerd zijn, blijkt 

dat er meer mogelijk is dan gedacht. Ook het gesprek met een vertegenwoordiging van 

de vrijwilligers heeft veel duidelijkheid gegeven. Niet het college gaat over het 

activiteitenprogramma, maar De Schoof zelf.  

2. Met wie zullen gesprekken worden gevoerd nu het huidige bestuur als een 

interimbestuur kan worden gezien? 

Antwoord Zolang het bestuur nog niet is afgetreden, blijft zij voor de gemeente een 

gesprekspartner. In de praktijk is er op uitvoeringsgebied contact met de zakelijk leider 

en op hun verzoek met de vertegenwoordiging van de vrijwilligers. 

3. Hoe is de communicatie geweest met betrekking tot het ouderen/jongerenwerk, nu 

blijkt dat het wijkteam van niets wist en de jongerenwerker te kennen heeft gegeven 

geen tijd te hebben? 



 

 

Antwoord Inmiddels zijn er in een gesprek, waar de jongerenwerker bij aanwezig was, de 

wederzijdse verwachtingen helder gemaakt. Er zijn afspraken gemaakt hoe de 

gemeente De Schoof kan faciliteren voor de doelgroep jongeren. 

 

4. Waarom was het niet mogelijk om de ouderen/ jongerenwerker van De Schoof breder in 

de gemeente in te zetten? 

Antwoord Omdat de invulling van die functie anders was, nl. onder andere het (helpen) 

organiseren van (aanbodgerichte) activiteiten van de Schoof. Daarnaast heeft de 

gemeente jongerenwerkers en opbouwwerkers die gemeente breed worden ingezet, 

met een uitgebreider takenpakket dan de ouderen / jongerenwerker van De Schoof. 

 

5. Waarom kon er wel een zakelijk leider worden aangesteld en geen 

ouderen/jongerenwerker? 

Antwoord Er is gekozen om te harmoniseren; bij geen enkel dorpshuis/mfa subsidiëren wij een 

jongeren-/ouderenwerker. Het aanstellen van een zakelijk leider (coördinerende- en 

beheerstaken) past daar wel in. 

6. Is het u bekend dat er mensen zijn aangetrokken door De Schoof, die een afstand 

hebben tot de arbeidsmarkt en door dit (vrijwilligers) werk een zinvolle dag/ 

avondbesteding hebben gevonden? 

Antwoord Wij zijn ervan op de hoogte dat een grote diverse groep vrijwilligers, waaronder ook 

met een afstand tot de arbeidsmarkt, zich actief inzet voor De Schoof en waarderen dat 

enorm.  

7. Is er contact met de eigenaar van het gebouw m.b.t. deze nieuwe ontwikkeling? En zo 

ja, hoe ziet deze de toekomst van De Schoof? 

antwoord Het huidige bestuur heeft aangekondigd aan het einde van het seizoen af te treden. 

Zoals het er nu naar uitziet gaan nieuwe mensen zitten nemen in het bestuur. 

Inmiddels is er contact opgenomen met de eigenaar van het gebouw. Op bestuurlijk nivo 

wordt er nog nader overleg gevoerd. 

 

 


